
LINDESKOVEN 

Afdelingsbestyrelsen - afdeling 32  

Østre Lindeskov 209, 2600 Glostrup 

tlf.: 4343 1721 

En afdeling under Glostrup Boligselskab 

 

 
 

Referat til afdelingsbestyrelsesmøde 
Tirsdag d. 09. april 2024 kl. 17.30 

 
  

 

Mødedeltagere:  Deltaget Afbud 

Tenna Sigvardt AB-medlem x  

Christina Faarborg Christensen AB-medlem x  

Christian Moberg AB-medlem x  

Camilla Brandt AB-suppleant x  

Henrik Driftschef   

Jens Christian Kjær – GB Driftsområde Hvissinge x  

Johnny Petersen - GB GB Direktør   

 
1. Valg af: 

Mødeleder: Tenna 
Referent: Tenna 
Info til Beboerblad: Deadline 12. juni – udkommer d.? 
Info til Facebook:  
 

2. Godkendelse af dagsorden 
Har alle godkendt dagsordenen? – Ja  
 

3. Driftssager 
https://glostrupboligselskab-
my.sharepoint.com/:x:/g/personal/chk_gb_dk/ESpXgU3xTidPpoGLxp8cdlcBl9_Rt7e-
mBycB_prYN7MOA?rtime=tt_hhRmX20g 
Indstilling:  
Afdelingsbestyrelsen gennemgår aktivitetslisten og træffer de nødvendige  
beslutninger. 
Noter til JC: 
- Stibelægning: Nedgravning af fiber. forventer at opretning stadig foregår. Fordi det fortsat ligner 

møg. Punktet bliver stående til dette arbejde er udført. – Mario har teten og tager fat i DKTV. 
- Lade standere: vedtaget ved afdelingsmøde d. 28/2-2024. Næste skridt i processen indledes.          

Vi afventer påbegyndelse. - JC har rykket 11/3-24.  
- Postkasser er bestilt. - husk dymo med navn og lejligheds nummer. – Afventer postkasser 

ankommer, nr og dymo er bestilt.  
 

4. Opfølgning på aftaler med driften fra sidste møde 
- Vaskeriet – er centrifugen helt død nu? Der er ikke strøm på den? Skal den fjernes måske? – 

Driften skal fjerne den. Tenna skriver til driften. 
Email pr 15/4-2024:  

Hej Drift 🙂 

Håber alle har det godt.  
 
I Vaskeriet nr 209 i ØL – er centrifugen nu helt død. Den har ikke lys i selv om kontakten er tændt.  
Da vi ikke ønsker at få den repereret, vil I så være behjælplige med at få den fjernet? 
 
På forhånd mange tak.  
Tenna Sigvardt 
Bestyrelsen afd. 32 

 
Indstilling: 
Aftalerne drøftes og evalueres 

https://glostrupboligselskab-my.sharepoint.com/:x:/g/personal/chk_gb_dk/ESpXgU3xTidPpoGLxp8cdlcBl9_Rt7e-mBycB_prYN7MOA?rtime=tt_hhRmX20g
https://glostrupboligselskab-my.sharepoint.com/:x:/g/personal/chk_gb_dk/ESpXgU3xTidPpoGLxp8cdlcBl9_Rt7e-mBycB_prYN7MOA?rtime=tt_hhRmX20g
https://glostrupboligselskab-my.sharepoint.com/:x:/g/personal/chk_gb_dk/ESpXgU3xTidPpoGLxp8cdlcBl9_Rt7e-mBycB_prYN7MOA?rtime=tt_hhRmX20g
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5. Efteruddannelse af afdelingsbestyrelsen 

Bestyrelsen tager stilling til om der er kurser der kan være relevante at deltage i.  
Ikke overvejet pt.  
Indstilling: 
Ovenstående drøftes og evt. tilmeldinger aftales. 
 

6. Aktuelt i GB/OB 
Er der noget at berette fra GB/OB 
- Formandsmøde beretning fra Tenna 
Indstilling: 
Afdelingsbestyrelsen tager orienteringen til efterretning 
Tenna har berettet om formandsmøde.  
 

7. Beboerhenvendelser 
Der ønskes en diskussion om diverse beboerhenvendelser.   
Ingen henvendelser. 
Indstilling: 
Afdelingsbestyrelsen tager orienteringen til efterretning og træffer de nødvendige beslutninger. 

 
8. Økonomi 

Der ønskes en status fra kassereren, over bestyrelsens økonomi. 
Hvad har vi brugt og hvad skal vi bruge?  
Indstilling: 
Bestyrelsen tager kassererens status til efterretning 

 
9. Fest- og aktivitet i afdelingen for beboere 

Indstilling: 
Afdelingsbestyrelsen tager orienteringen til efterretning og træffer de nødvendige beslutninger. 

 
10. Årshjul 

Er der nogle møder, arrangementer eller lignende vi skal have fokus på inden næste møde? –  
- Jubilæum 1986 – 40 års, bare så vi har det i mente. I 2026. 
- Tryghedsmøde, d. 26.02.2024 kl: 16.30 – Christina var repræsenteret. Der skal afholdes endnu et 

møde 17/4-2024, Christina og Tenna deltager.  
- Markvandring afviklet og afventer at rappoteringen bliver færdiggjort.  
Indstilling: 
Bestyrelsen drøfter ovenstående.  

 
11. Livet i afdelingsbestyrelsen og i Lindeskoven i øvrigt 

- Parkering ved Paraplyen? Skulle vi gå videre med dette i forhold til at alle pladser er optaget ved 
arrangementer til gene for beboerne? 

JC - kan vi anfægte at der hver tirsdag afholdes Banko og p-pladsen er derfor fyldt til gene for beboerne i 
Østre Lindeskoven. JC – Hmm?, altså hvis Paraplyen er udlejet til dette formål, er det nok svært at 
stoppe. Kan du evt. få det undersøgt for det er til gene når gæsterne bor så tæt på? - Jeg har talt med 
Johnny om det med p-pladser når der er banko og om I kan stille krav til at det kun er jeres beboere der 
må holde på dem. Johnny mente det ville være på sin plads at I tog dette spørgsmål videre til OB. – 
Dette bør bestyrelsen se på.  

 
12. Evt. 

- Tenna ønskede at oktober mødet kunne rykkes.  – Det er rykket til 9.10.2024.  
 

Møder med JC’s deltagelse i 2024 ligger i marts, april, juni, august, september og oktober.   
 



 
 

 

 

3 
 

 

 
Med venlig hilsen 
Tenna Sigvardt 
Bannerfører for Afdeling 32 

 
 


